



## Referat af bestyrelsesmøde den 12/03-2025

**Anna Stuart Hytten**

**Frydenborgvej 23, 3400 Hillerød**

Konstituering af ny bestyrelse efter grupperåds mødet.

### I. Velkomst / Konstituering, velkommen til de(n) nye

Velkommen til Julie som nyt medlem fra bestyrelsen, Julie har tidligere erfaring fra spejderarbejdet. Bestyrelsen bruger lidt tid i starten af mødet til at præsentere os og beskrive gruppen for Julie.

| Nr | Navn                           | Rolle             | Repræsenterer | Deltager    |
|----|--------------------------------|-------------------|---------------|-------------|
| 1  | Mads Peter Hansen              | Formand           | Forældre      |             |
| 2  | Jan Knudsen                    | Kasserer          | Forældre      |             |
| 3  | Gro Lilbæk                     | Bestyrelsesmedlem | Forældre      |             |
| 4  | Rikke Borre                    | Bestyrelsesmedlem | Forældre      |             |
| 5  | Julie Holst-Bendtsen           | Bestyrelsesmedlem | Forældre      |             |
| 6  | Aslak Harbo Poulsen            | Bestyrelsesmedlem | Leder         |             |
| 7  | Mette Bangsborg                | Bestyrelsesmedlem | Leder         |             |
| 8  | Mette Mørkeberg Brandt         | Bestyrelsesmedlem | Leder         |             |
| 9  | Simon Juul Andersen            | Bestyrelsesmedlem | Unge          | Afbud       |
| 10 | Christine Juel Hannibal Jensen | Bestyrelsesmedlem | Unge          | Deltog ikke |
| 11 | Henrik Nejst Jensen            | Suppleant         | Forældre      | Afbud       |
| 12 | Steen Lund Westergaard         | Suppleant         | Leder         | Afbud       |

### Ansvarsområder

Hyttemor, varetages af Gro

Hyttefar, deles i bestyrelsen

Frydenborg udvalg, Klavs er tråds ud, posten varetages af Rikkeog Henrik.

Booking ansvarlig hos kommunen (kan booke kommunale lokaler), Steen Lund overvejer om han vil tage opgaven

### II. Mødedeltagelse

- Tre afbud modtaget før mødet



### III. Godkendelse af referat

- a. Kommentarer til referat fra sidste møde? Nej, Referat er godkendt.
- b. Dato for næste møde, tirsdag 29. april 19:15  
Formand ligger datoer for kommende 6 møder ind i kalender og dato for næste møde revideres hver gang under pkt. III.  
Sommerafslutning 18.6, bestyrelsen opfordres til at komme, der er forslag om at bestyrelsen holder et kort indlæg om hvad vi laver.

### IV. Orientering

- a. Generelt v/ Mads-Peter og GL Gruppe  
Henvendelser til gruppen siden sidste møde gennemgås, se pkt. VIII og X.  
Mads-Peter vil bede Klavs aflevere sin nøgle, så vi kan give den til Julie.
- b. Økonomi v/Jan, ingen kommentarer

### V. Grupperåds møde

- a. Status på referat v/Mads-Peter  
.  
Referat fra Grupperådsmøde er færdigt, godkendt af formand og dirigent, underskrives i aften.
- b. Kommentarer til grupperåds møde i øvrigt v/Alle  
Kontingent betaling for 2025 skal gerne forklares i mail når Grupperåds referat sendes rundt. Alternativt forventer ledergruppen mange spørgsmål fra forældre. Bestyrelsen aftaler at det er accepteret. Variation i kontingent afdrag er også beskrevet i referat for grupperådsmøde.

Slides til grupperåds møde fra svære at læse for nogle, det skal vi overveje i 2026

### VI. Bestyrelses år 2025

- a. Møder antal og mødedag/tid v/ Mads-Peter  
Forslag 7 stk, 3 forår, 3 efterår, 1 januar, Tirsdag/Onsdag kl. 19:15  
Aftalt med flest møder tirsdag
- b. Grupperådsmøde 2026, dato v/Alle  
Forslag onsdag d. 25.2.2026 er foreløbigt aftalt og lagt i kalender
- c. Emner til bestyrelses møder v/Alle  
Vi har i 2024 afsæt møder til at omhandle kun et emne med få andre punkter i 2025 vil vi gerne behandle

#### Temamøde 1

Ungdomsmøde med to arbejdsgrupper, en om KLANEN og en om spejderes deltage på tur og kurser. Afholdes i April 2025. Det er vigtigt at vi er fuldtallige i bestyrelsen til dette møde.



### **Temamøde 2**

Udstyrs møde omkring at gøre klar til Spejdernes lejr 2026. Afholdes efter sommerferien.

### **Temamøde 3**

Emner aftales løbende

## **VII. Tømrer opgave**

Opfølgning på Tømrer opgave v/Mads-Peter

Hjørne på Møllen er rådnet, beklædning skal skiftes.

Der er nu budget til opgaven i 2025 og vi skal have startet den op. Der er følgende opgaver listet kronologisk her.

### **a. Ansøgning af fonde v/Mads-Peter**

Mads-Peter har fået positiv respons fra Nordea fond og vil sammen med Gro indsende en ansøgning, det skal gøres i april. Gruppen kan potentielt få dækket en stor del af udgiften

Hvis nogen i bestyrelsen kender andre end Nordea fond modtages hjælp og input meget gerne. Det vil være nødvendigt for at søge andet og mere end Nordea fond.

### **b. Grave frit omkring hjørnet så tømrer kan arbejde**

Ledere mener at dette kan de godt løse i fællesskab med nogle spejdere.

### **c. Grundling (olie) af ny beklædning**

Bestyrelsen vil forsøge at rekruttere forældre til denne opgave så de bliver og maler en aften i maj når deres børn er til spejder. Det er foreslået at tømmer kan opbevares i tørvejr i fællesrum i Møllen.

### **d. Tømrer skal i gang sættes**

Der indhentes to bud, et er modtaget fra Tømrer Karsten Jensen

Jan Knudsen vil tage fat i Rasmus som er junior leder og tømrer. Bestyrelsen vil opfordre firma hvor han er ansat til at byde på opgaven.

### **e. Maling og reetablering af terræn omkring hjørne**

Maling udvendigt med træbeskyttelse.

Opgaven kunne udføres til arbejdsdag i August. Afhænger af hvornår der kan bookes en tømrer.





## VIII. **Begivenheder i første halvår 2025**

Formand og Gruppeleder team har siden Grupperåds mødet fået en række forespørgsler til arrangementer.

### a. Bålaften på Frydenborg v/Gruppeleder gruppen

Der er blevet skrevet til Frydenborg (og andre spejdergrupper i Hillerød) og gjort opmærksom på at ingen har meldt til sig at holde Bålaften for alle spejdere i Hillerød i 2025.

Frydenborgs ledergruppe har besluttet sig for at de gerne vil stå for arrangement og begynder planlægning.

### b. Velkomst dag Hillerød Kommune

Velkomstmøde for nye borgere torsdag den 8. maj fra kl. 17 til 18:30 på Hillerød Rådhus, program følger.

Tidligere år har Frydenborg været repræsenteret af Birgitte og formand vil forespørge om hun vil gøre det igen. Der er pt ikke andre, som ønsker at afsætte tid.

### c. Cykelløb, Hillerød til info

Frivillige foreninger er blevet opfordret til at møde op og skabe en fest. Bestyrelsen mener ikke at Frydenborg skal bruge kræfter på dette arrangement, det vil tage tid fra de opgaver vi gerne vil sammen med spejderne.

### d. Spejderdag i 11. Maj

National åbent hus dag, grupper skal melde ind om de ønsker at deltage.

Frydenborg ønsker ikke at deltage. Vi er kendt i lokal området og har ikke brug for den extra reklame i år.

## IX. **Nye nøgler til hytterne v/Gro**

- a. Opgaven pågår, der skal indhentes nye tilbud og diskutere internt hvad der skal købes. Vi sætter pkt. på dagsorden i kommende møder for kort update. Udgift er en del af 2026 budget.

## X. **Evt.**

### **Plæneklipper v/Mads-Peter**

Serviceret og klar til brug. Kan holde mange år endnu jf. service firma. Klingen er slebet.

### **Kampen om slottet, Hillerød v/Lederne**

Blå grupper løb, 1. søndag maj 2026, under udarbejdelse af leder team

Sct. Georgs gilder bakker op, hjælper

Arrangeres fordi der mangler et løb i Hillerød

Mikro til klan kan deltage og det kan med tiden udvides til andre spejdergrene.



**Brud på vandledning v/Henrik (mail)**

Henrik har sendt en opsummering fra Frydenborg udvalg om et brud på vandledning og reparation hen over vinteren. Frydenborg udvalg skal have skiftet stophane i den fælles vandbrønd, den virker ikke.

**Arbejdsliste og ny opgave liste fra Jan**

Arbejdsliste fra 2024 skal hentes frem og gås igennem.

Jan har også arbejdet på en liste med sine egne noter og opgaver som han gerne vil have bestyrelsen ser. Listen skal på sigt ligges sammen med Arbejdsliste fra 2024, ikke færdige opgaver. Fremsendes før næste møde i April.